
Beste Bonheidenaar of Rijmenammenaar

Met alle verkiezingen in eenzelfde jaar moet 
ik u niet uitleggen dat 2024 een cruciaal 
jaar wordt. Mensen willen hun stem vertaald 
zien in politici die ten dienste staan van de 
samenleving. 

Onlangs verscheen er in De Tijd een artikel 
met de titel ‘Gemeenteraden stromen leeg, 
de lokale democratie is gewoon weg’. Wat de 
maandelijkse hoogmis van de lokale demo-
cratie zou moeten zijn, blijkt steeds meer een 
theaterstuk. Ook in Bonheiden-Rijmenam 
is het soms een komedie. De laatste weken 
heeft het toneel zich verplaatst van de 
gemeenteraad naar de publieke scène. 

Een brug te ver?
We kregen de laatste weken het ene na het 
andere politieke manoeuvre te zien. Open Vld 
probeert zich te verschuilen achter de naam 
Team 2820, terwijl de partij van de burge-
meester BR30 verdwijnt en weer een deel van 
cd&v wordt in BRUG. Een intriest schouwspel 
met maar één reden: de strijd om de postjes.

Burgemeester en schepenen zouden � er 

moeten zijn op hun project. Nu proberen ze 
zich te verbergen achter een nieuwe naam. 
Durven ze het gevoerde beleid niet meer ver-
dedigen? Is dit wat we moeten verstaan onder 
politieke vernieuwing en verjonging? Voor ons 
blijft het gewoon oude wijn in nieuwe zakken. 
BR30 geeft zijn ‘neutraliteit’ op en gaat (uit 
bloedarmoede?) op in BRUG. Noem het gerust 
cd&v+. De vraag is of de kiezers van BR30 en 
cd&v dat geen brug te ver vinden.

Bonheiden-Rijmenam is geen eiland
Bij beide initiatieven hoor je dat ze voor een 
“100% lokaal politiek beleid gaan”. Dat is een 
zeer bizarre en populistische uitspraak van 
beleidsverantwoordelijken. Een stevige poot 
op bovenlokaal vlak zal meer dan ooit nodig 
zijn om de belangen van Bonheiden-Rijmenam 
en zijn inwoners te behartigen op alle niveaus. 
BR30, cd&v en Open Vld hebben het na vijf 
jaar blijkbaar nog altijd niet begrepen: Bonhei-
den-Rijmenam is geen eiland.

Er is één voordeel aan deze vaudeville: u als 
kiezer krijgt een zeer duidelijke keuze: kiezen 
voor een herkenbaar en rechtlijnig beleid met 

de N-VA of kiezen voor het mistige verhaal 
van één van beide knipperlichtkartels met een 
beperkte houdbaarheidsdatum. De N-VA is de 
enige echte bruggenbouwer in onze gemeente. 
Wij gaan voor een grondige politieke cultuur-
omslag met de Raad van alle burgers. En om 
dat te laten slagen hebben wij u nodig, geen 
andere naam.

N-VA Bonheiden-Rijmenam neemt haar 
verantwoordelijkheid op Vlaams en federaal 
niveau. Guido Vaganée en Wim Van der 
Donckt zullen deelnemen aan de verkiezingen 
om mee te bouwen aan uw Vlaamse welvaart. 
Omdat het broodnodig is.

Ik wens u alvast een zalig kerstfeest en een 
gelukkig nieuw jaar met vreugde, geluk en 
vertrouwen. Vertrouwen in de N-VA.

Yonathan Bosman 
Voorzitter

Bestuurslid in de kijker: Melissa Vande Reyde
Melissa is alleenstaande mama van drie pubers. Een hond en twee 
katten vervolledigen hun gezin. Ze is advocate en behaalde haar licen-
ciaatsdiploma rechten (master) in 2002 aan de Katholieke Universiteit 
in Leuven. Het academiejaar 2000-2001 volbracht ze aan de Melbourne 
University.

Melissa houdt van een doorgedreven rechttoe rechtaan aanpak, zonder 
te veel formalisme. Haar drijfveer om mee aan de N-VA-kar te trekken 
is haar drang om iets te veranderen aan het huidige politieke landschap. 
Met het hele N-VA -team gaat ze voor een beter Bonheiden-Rijmenam.

Heeft u ook zin om mee aan de kar te trekken? Neem dan vrijblijvend contact op 
via Guido.vaganee@n-va.be of Yonathan.bosman@n-va.be.
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De grote bevraging: verrassende resultaten
In september en oktober konden de Bonheidenaars en Rijmenammenaars de grote 
bevraging “Vragen, Veranderen, Verbeteren” invullen. Heel wat onder hen deden 
dat. We maakten samen met de aanwezigen op onze gespreksavond van 19 oktober de 
analyse. Wij geven u graag een uittreksel uit de resultaten.

Groen licht
    70% van de inwoners vindt het 

aangenaam wonen in onze gemeente.
De grote meerderheid woont graag in 
onze gemeente. Dat horen we graag! Maar 
ons streefdoel is natuurlijk de volle 100%.

    Bewoners zetten Bonheiden-Rijme-
nam graag in de kijker als groene 
gemeente.

Bonheiden-Rijmenam wordt resoluut als 
groene gemeente in de kijker gezet. Dat is 
een troef om te blijven koesteren.

    84% van de respondenten wil dat de 
gemeente helpt bij de bestrijding van 
ongedierte.

De stelling dat de gemeente de burgers 
meer moet ondersteunen in de bestrijding 
van ongedierte, kreeg de hoogste score. 
Een duidelijk ongedierteplan en plan van 
aanpak op openbaar en privé domein is 
een must.

Rood licht
    De nieuwe verkeersmaatregelen 

(trajectcontroles, wegnemen knips 
…) krijgen een zware onvoldoende 
met een score van 36%.

Dat de verkeersmaatregelen een onvol-
doende krijgen is geen verrassing. We ho-
pen dat het gemeentebestuur de beslissin-
gen terugdraait voor er gewonden vallen.

    Amper 26% van de inwoners kent zijn 
wijkagent.

Van dat cijfer zijn we geschrokken. Sinds 
de start van de legislatuur betalen wij per 

inwoner het hoogste bedrag voor de poli-
tiediensten in de BoDuKaP-zone. Er moet 
dringend werk gemaakt worden van meer 
nabijheid van de politiediensten.

    Inwoners zijn ontevreden over de 
lange doorlooptijden voor omge-
vingsvergunningen.

Uit dit resultaat kunnen we de precaire 
situatie opmaken van onze lokale dienst-
verlening. Een grote omslag is nodig om 
een (ver)bouwstop te vermijden.

    Het participatiebeleid krijgt een 
zware onvoldoende met een score van 
amper 30,7 %.

Niettegenstaande het feit dat elke schepen 
de bevoegdheid participatie in zijn/haar 
portefeuille heeft, zijn de burgers niet 
tevreden over het gevoerde beleid. 
Belangrijke items worden niet onderwor-
pen aan burgerparticipatie, terwijl men 
wel uitvoerig inzet op inspraak voor onbe-
langrijkere vragen zoals de nieuwe naam 
van het sportcentrum Adler.

    Een fusie met een andere gemeente is 
maar voor een derde van de respon-
denten bespreekbaar. Indien er toch 
een fusie moet komen, is Keerbergen 
de gewenste bruid. Mechelen is 
absoluut te vermijden. 

Dat is geen verrassing. We moeten drin-
gend werk maken van een grondige omge-
vingsanalyse om in kaart te brengen waar 
we met onze gemeente naartoe wensen in 
de toekomst. We moeten klaar staan om 
met kennis van zaken te kunnen antwoor-

den op vragen van de Vlaamse overheid 
en/of buurgemeenten.

Te bekijken
    De Bonheidenaars willen meer 

laadpalen op het openbare domein.
De elektrificatie van de mobiliteit neemt 
ook in onze gemeente een vlucht vooruit. 
We moeten werk maken van een ver-
standig parkeer- en laadplan zodat onze 
burgers geholpen zijn in evenwicht met de 
ruimtelijke ordening.

    Het doof- en dimplan van de openba-
re verlichting vraagt een structurele 
aanpassing.

Bonheiden was één van de eerste gemeen-
ten die een lichtplan opmaakten en aan 
de slag gingen met de verledding van de 
openbare verlichting. Nu de ledverlichting 
in vele straten uitgerold is, kunnen we 
werk maken van een meer uitgebalanceerd 
doof- en dimplan.

Benieuwd naar alle resultaten? Die 
kan u consulteren via onze website en 
onze sociale mediakanalen.

De waanzin van het gemeentehuis 
In het centrum van Bonheiden bevindt zich een (interlokale) weg met bestemmings- en doorgaand verkeer in de richting van 
Rijmenam, Keerbergen, Tremelo en Haacht. Er passeren meer dan 25.000 voertuigen per dag. De beveiligde oversteekplaatsen 
verwijderen in een zone met drie scholen, kleinhandel en een oudere bevolking en vervangen door een trajectcontrole is pure 
waanzin en onverantwoord gedrag.

Terug naar af
Wist u dat minder dan veertig procent 
van de wagens daadwerkelijk gecontro-
leerd wordt? Het verkeer dat gebruik 
maakt van de Muizensteenweg, Waverse-
steenweg, Schoolstraat, Kerkveldenweg en 
Kerkplein komt maar voorbij één camera 
en valt dus buiten de trajectcontrole! 
Dergelijke maatregelen katapulteren ons 
terug naar de situatie van vóór de vori-
ge legislatuur (2013-2018), met een heel 
hoog risico op ongevallen. De dorpskern 
was een gitzwart kruispunt met jaarlijks 
gemiddeld acht ongevallen met gewonden 
en regelmatig dodelijke slachtoffers.

Vorig bestuur: effectieve maatregelen
Het vorige gemeentebestuur (N-VA, cd&v 
en Groen) besliste om de kruispunten te 
beveiligen met verkeerslichten. Het zette 
daarvoor innovatieve technieken in en 
plaatste als eerste gemeente in Vlaanderen 

wachtverzachters (aftelklokken). Studies 
en de praktijk bewezen reeds dat door 
gebruik te maken van wachtverzachters de 
roodlichtnegatie verdwijnt. Dat had een 
positief effect op de veiligheid: sinds de 
installatie gebeurde er geen enkel ongeval 
meer.

Huidig bestuur: nepmiddelen
Het gemeentebestuur zet nepmiddelen in 
zoals een drukknop met waarschuwings-
bord. Dat maakt de situatie zowaar nog 
gevaarlijker. Blinden en slechtzienden 
krijgen via een ratelklikker de indruk dat 
ze veilig kunnen oversteken, maar dat is 
een gevaarlijke misleiding. Wij vragen ons 
af wie het huidige gemeentebestuur advi-
seerde in die maatregelen, die trouwens 
ook niet conform de wegcode zijn. 

Fietsbruggen eindelijk gerealiseerd 
Op 29 mei 2017 stelden de vier burgemeesters van Bonheiden-Rijmenam, Keerbergen, Boortmeerbeek en Haacht CYCLENET voor. 
Daarmee gaven ze het officiële startschot om duurzame fietsverbindingen tussen de vier gemeenten te realiseren. Eén van de maatre-
gelen was de plaatsing van twee fietsbruggen: tussen Rijmenam en Hever (Boortmeerbeek) en tussen Keerbergen en Haacht.

Op 29 augustus 2023 – zes jaar later – werden de fietsbruggen uiteindelijk geplaatst. We zijn tevreden dat het huidige gemeente-
bestuur onze plannen heeft verdergezet.

In 2017 werd het startschot gegeven voor duurzame � etsverbindingen. In 2023 werden de beloofde � etsbruggen eindelijk geplaatst.
© Eddy Peeters

Nieuwjaarszingen bij de oud-
burgemeesters op 30 (!) december 
Naar jaarlijkse traditie kunnen de kinderen koeken zingen bij een standje bij 
oud-burgemeester Guido Vaganée in Bonheiden (Mechelsesteenweg 133) en bij 
oud-burgemeester Eric Duschesne in Rijmenam (Lange dreef 18). Iedereen is 
welkom tussen 9 en 12 uur. De zingende kinderen krijgen lekkere pannenkoeken en 
voor de begeleiders is er een natje of een droogje.

Opgelet! Omdat 31 december dit jaar op een zondag valt, gaat het nieuwjaars-
zingen door op zaterdag 30 december.

Op vrijdag 6 oktober hield N-VA een verkeersveiligheidsactie in het centrum van Bonheiden.De 
ouders van kinderen zijn unaniem: dit is een slechte maatregel. Bekijk het � lmpje via de QR-code. 

www.n-va.be/bonheidenbonheiden@n-va.be



VOOR
VLAAMSE
WELVAART
Met die kernboodschap trekt de N-VA volgend jaar 
naar de kiezer. 

Uw welvaart wordt dé inzet van de verkiezingen. 
Want zonder welvaart en een gezonde economie 
kunnen we niet investeren in kwalitatieve zorg, 
leefbare pensioenen, zekere en betaalbare energie, 
moderne infrastructuur, uitmuntend onderwijs en 
een strenger veiligheids- en migratiebeleid. 

Op www.voorvlaamsewelvaart.be legt voorzitter 
Bart De Wever haarfijn uit waarom wij uw welvaart 
vooropstellen.

Na drie jaar van Franstalig-links Vivaldi-
beleid dat vooral de belangen diende 
van niet-werkenden, is de N-VA de 
enige garantie om onze werkende en 
ondernemende Vlaamse middenklasse 
opnieuw te versterken. Maar dan moeten 
we wel nú, met alles wat we in onze mars 
hebben, het tij keren. 
Voor Vlaanderen. Voor welvaart.”

Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd
als reclamedrukwerk.

Bekijk de videoboodschap 
van Bart De Wever


